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Naše skupne zadeve in mi
Pogosto in za marsikatere zadeve, ki niso v redu ali želimo, da bi bile bolje

urejene, postavljamo vprašanja, na katera dostikrat tudi ne dobimo ustrezne,
ali pa tudi nikakršnih odgovorov.

Menim, da bi bilo prav, če bi v Naši
skupnosti imeli stalno rubriko ZA-
KAJ JE TAKO (v sliki in besedi)?
v kateri bi občani s fotografijo in opi-
som raznih problemov (kje, kaj, kako)
postavljali vprašanja skupnega intc-
resa s področja komunalc, urcjanja in
videza okolja, cestncga promcta (in
morda še kaj), a uredništvo Naše
skupnosti bi za objavo v naslcdnji šlc-
vilki poskušalo dobiti odgovor
(ZATO) od prisiojnih ali odgovornih
za tako stanje, oziroma obvestilo,
kako rcšujcjo navaden problcm.

Normalno jc pričakovati, da bodo
občani (v želji za boljšc urcjanjc naših
skupnih zadev) aktivni in prizadevni
pri zagotavljanju gradiva za to rubiiko
in da bo urcdniški odbor in glavni
urcdnik imel dosti dela pri izbiri vpra-
šanj, določanju prednosti in zagotovi-
tvi odgovorov in mnenj pristojnih te-
les ali posamcznikov.

Prcdlagam, da občani dajo svoje
mnenje o koristnosti lake rubrike
v Naši skupnosti in njeni vscbini in da
urcdništvo, če occni da je to korisino,
realizira to pobudo, da s postavlja-
njem »pravnih« vprašanj in zagotovi-
tvijo odgovorov vzpodbudi večje šte-
vilo občanov za sodelovanje v rubriki,
da bi tako vsi skupaj prispevali k bolj-
šemu urcjanju naših skupnih zadev.

ED

Mncnje uredništva
Uredniški odbor Naše skupnosti je

o pobudi razpravljal in ugotovil, da jc

pobuda, ki jo uredništvu in bralccm
prcdlaga Edo Drnovšek v vsebinski
zasnovi in tudi v praksi izhajanja Našc
skupnosti že vscskozi prisotna, na ka-
tero pa nikoli nismo poscbej opozar-
jali in zato tudi ne še posebej poudar-
jali vprašanja iz komunale.

Doslej smo vprašanja, pobude in
kritiko bralcev objavljali v rubrikah
PISMA BRALCEV, POBUDE,
KLICAJ! Ti prispevki so bili pri bral-
cih vcdno zelo odmevni. Čc je bilo
potrebno, smo pri občinskih upravnih

organih ali drugih strokovnih službah
pridobili tudi odgovore. To nam je
doslej kar dobro uspevalo, razen na
vprašanje bralke Darje Canko »kako
je prišlo do tcga, da je letos vrednost
stanovanj tako narasla, da prispevki
(davki) prescgajo že trikratne pa tudi
štirikratne lanskc zneske«, ki ga nam
je poslala lani, nismo dobiii odgovora.
Prav pred letom dni smo za pojasnilo
prosili vodjo obeinske uprave za druž-
bene prihodke. Kljub številnim oblju-
bam se nam odjovora ni posrečilo
dobiti. Na srečo je to izjemno redek
primer.

Uredništvo Naše skupnosti se zai-
veda, da so vprašanja in pobudie
bralcev dragocena neposredna vez
med uredništvom in bralci ter prai-
vica io možnost aktivnega sodelovai-
nja pri razreševanju vprašanj v našco
skupno družbeno korist. Zato po>-

budo Eda Drnovška uredništvo spre-
jema in prosi za mnenjc o njej tudi
bralce. Urcdništvo


